

Styrelsemöte Stämningssgårdens IK

2020:4

Tid: 7 april 2020 kl. 18:00 – 19:30, Plats: Skype

Närvarande: Frank Larsgård, Monica Windling, Fredrik Degerman, Andreas Karlsson, Emma Rönnblom Pärson, Stina Lundström (delvis), Johan Granstrand, Erika Tjernström

Frånvarande: Björn Kärnebro, Camilla Nordin, Olof Wallström

1. Mötets öppnande

Ordförande öppnar mötet.

2. Närvarande

Enl. ovan.

3. Val av justerare

Fredrik Degerman valdes till justerare.

4. Godkännande av dagordning

Ok.

5. Föregående mötesprotokoll

Konstituerande möte – Ok

Kvarstår - Fredrik pratar med Anna Burström kring datum och annonsering för uppstart av nya lag.

6. Obligatoriska mötesfrågor

- Ekonomi – Olof jobbar på frågan om att Frank ska få tillgång till banken. I övrigt inget att rapportera.
- Material – Inget avtal signerat med Intersport ännu. Frank ordnar det. Därefter kan ledare beställa ledardresser och dresser till barnen. Fredrik skickar ut information när allt är klart.
- VFF – information. Det har uppstått svårigheter i kommunikationen med VFF gällande samarbetslag mellan SIK, Myckle och Medle. Ett antal ansökningar om samarbetslag har avslagits. VFF:s motivering är att samarbete bör ske i första hand inom respektive förening, med blandade åldersgrupper. Frank tar på sig att kalla till ett möte mellan föreningarna och VFF.

Osäkerhet råder kring vad som gäller med träningar mm utifrån rådande situation med Corona. Nya riktlinjer kommer med jämna mellanrum, vi följer utvecklingen.

Tränarutbildning – ca 12 namn har inkommit på intresserade. VFF har ställt in utbildningar som tidigare varit bokade under våren. Emma stämmer av om möjlighet finns att boka in fyra kvällsträffar. Skicka öppen inbjudan till samtliga ledare när vi fått datum.

7. Mötesfrågor

- Rollfördelning

- i. Ekonomi – Fredrik Degerman
- ii. Material – Fredrik Degerman och Andreas Karlsson
- iii. Lokalbokning – Monika Windling och Olof Wallström
- iv. IT och Webbansvarig mm - Fredrik tar kontakt med John för att boka en tid för överlämning av uppgifter.
- v. Utbildningar – Emma Rönnblom Pärson och Johan Granstrand
- vi. Uppstart av nya lag – Björn Kärnebro
- vii. Mailansvar/kommunikatör – Frank Larsgård
- viii. Dokumentationssamordnare – Emma Rönnblom Pärson

b. Aktiva lag

Genomgång av sammanställning gjord i samband med diskussion om samarbeten med Myckle och Medle. Osäkert vilka lag som anmälts till årets serier. John Munthe har ansvarat för detta. En fråga behöver skickas till ledarna för respektive lag för att veta hur det ser ut. Fredrik stämmer av med John, samt skickar fråga till ledarna.

c. Samarbete med Myckle och Medle

Se ovan.

d. Policy

Kvarstår från föregående möte. Alla läser igenom policy och andra föreningsdokument till nästa möte. Emma skickar ut till styrelsen.

8. Övriga frågor

Frågan om föreningslokal diskuteras. Vad finns för möjliga alternativ till den lokal som vi nu fått, men som ska rivas? Gamla "Vinterstudion" från SM-veckan står uppe på Vitberget, kan den vara något? Fredrik cyklar förbi den och kollar om det kan vara ett alternativ.

Årsplan – Admin.rättigheter och mail till nya styrelsemedlemmar – Emma delar Drive, Fredrik skickar länk till mail och lägger till dem på Lagetsidan.

Ledarträff? – Svårt med större träff i dessa tider. Vi gör ett utskick istället i samband med efterfrågan om lagsammansättning, samt bifogar presentationen från det gemensamma mötet med Myckle och Medle i februari. Påminn även om att utdrag ur belastningsregistret ska visas upp innan matchstart. (Fredrik ansvarar).

9. Nästa möte

Tisdag 5 maj kl 18:00-19:30

Obs! Boka städdag på Ängsvalla.

10. Mötets avslutande

Protokollförare
Emma Rönnblom Pärson

Justeras
Fredrik Degerman

.....

